
LIJST VAN VRAGEN – TOTAAL

1
Kan worden uiteengezet hoe de € 20 miljoen is verdeeld over de posten
ontwikkeling en investering in duurzame stallen?

2
Wordt bij ontwikkeling van duurzame stallen ook aandacht besteed aan
sectoren die nu nog niet onder de Maatlat Duurzame Veehouderij vallen?

3
Wordt bij ontwikkeling van duurzame stallen extra aandacht besteed aan
de fijnstof problematiek?

4
Kan een inschatting worden gegeven hoeveel extra werkgelegenheid deze
maatregelen opleveren in de bouwsector, en in het verlengde hiervan, in
hoeverre aandacht besteed wordt aan de doorlooptijd van vergunningen?

5
Gaat het bij het onderdeel duurzame stallen om nieuw te bouwen stallen
of om aanpassingen aan bestaande, en worden bij de maatschappelijke
randvoorwaarden ook de locatie en omgeving van bestaande dan wel
nieuw te bouwen stallen betrokken, zoals de nabijheid van kwetsbare
Natura 2000-gebieden?

6
Wat is de samenhang tussen de eerste maatregel betreffende duurzame
stallen en de tweede maatregel betreffende luchtwassers?

7
Wat is de definitie van het begrip «nabijheid», en is de nabijheid van
Natura 2000-gebieden daarvoor een afstandsnorm?

8
Kan de minister uiteenzetten langs welke randvoorwaarden de
duurzaamheid ingevuld kan worden, en hoe denkt zij maatschappelijke
randvoorwaarden en wettelijke eisen en welzijnsnormen te toetsen?

9
Indien er daadwerkelijk getoetst gaat worden op deze bedrijven, kan de
minister bevestigen dat deze kosten niet verhaald zullen worden uit de
enveloppe voor de duurzame agrarische sector, met andere woorden dat
de beschikbare € 20 miljoen uitsluitend ten behoeve zal komen aan de
agrarische ondernemers die duurzame aanpassingen op hun bedrijf willen
maken?

10
Waaruit blijkt dat de ontwikkeling van luchtwassers voor de pluimvee-
sector prioriteit heeft binnen het beleid, en hoeveel middelen zijn hiervoor
in totaal beschikbaar?

11
Worden de doelstellingen zoals verwoord in de NEC (National Emission
Ceiling) en de Europese richtlijn luchtkwaliteit met het huidig ingezette
beleid al bereikt, en leiden deze nieuwe middelen tot versnelling en/of
extra emissiereductie?
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12
Hoeveel bedrijven die gecombineerde luchtwassers leveren en installeren
zitten in Nederland, wat is de huidige werkgelegenheid bij deze bedrijven,
en hoeveel werkopdrachten hebben deze bedrijven op dit moment?

13
Richt het SBIR (Small Business Innovation and Research Programma) zich
alleen op agrologistiek en biobased economy, wat zijn de randvoor-
waarden voor deelname en kunnen ook bedrijven zich aanmelden die al
ervaringen hebben met dergelijke activiteiten?

14
Hoe wordt gemonitord of extra inzet op SBIR daadwerkelijk leidt tot een
impuls aan economische structuurversterking en aan vernieuwde
werkgelegenheid en duurzaamheidsvoordelen, en wat is vernieuwde
werkgelegenheid?

15
Welke inspanningen op de verwijdering van verspreid liggend glas zijn er
al ondernomen en in hoeverre is de genoemde extra bijdrage aanvullend/
vernieuwend?

16
Wat is de huidige werkgelegenheid bij deze glas opruimende bedrijven, en
hoeveel werkopdrachten hebben deze bedrijven op dit moment?

17
Wat is de relatie van het programma opruimen verspreid glas, wat een
gevolg is van bestaand beleid, met dit stimuleringspakket voor duurzame
en innovatie economie?

18
Klopt het dat van de beschikbare € 50 miljoen voor het onderdeel
exportkredietverzekering geen budget meer over is na de verdeling van de
eerdere vijf benoemde maatregelen in de brief? Waarom is deze
maatregel dan toch opgevoerd?

19
In hoeverre heeft de minister de ammoniakregelgeving in een breder
perspectief dan alleen dat van de kritische depositiewaarde in Europa
besproken, en indien u dat gedaan heeft, wat is uw huidige houding ten
aanzien van het NEC-plafond, en kan deze visie van invloed zijn op de
plaatsing van gecombineerde luchtwassers?

20
Hoe structureel zullen de SBIR investeringen zijn en hoe groot is de
wenselijkheid om subsidiestromen tussen twee ministeries (Economische
Zaken en LNV) te vermengen?

21
Is het niet beter om bedrijven die met onderzoek en de productie van
algen bezig zijn zich verder te laten ontplooien, dan weer een nieuw
onderzoekscentrum in het leven te roepen, en kunnen andere Neder-
landse universiteiten in deze kwestie ook geen rol spelen?

22
Wat is de stand van zaken van de exportkredietverzekeringen?
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23
Op welke termijn kunnen de knelpunten met betrekking tot exportkrediet-
beperkingen in kaart gebracht worden?

3


